

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Century Investment Group Date: 11-05-2023 10:29:03 AM Subject: Buying or owning shares of an issuing company	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة العصر للاستثمار التاريخ: 11-05-2023 AM 10:29:03 مصدرة الموضوع: شراء او تملك اسهم من شركة مصدرة
kindly be informed that Rum International Hotels Company has purchased or acquired 1,850,043 shares of century Investment Group on 10/5/2023, as its balance has reached 1,850,043 shares, with a percentage of ownership 18,500 of the company's capital.	ارجو اعلامكم بان شركة فنادق رم الدولية قد قامت بتاريخ 2023/5/10 بشراء او تملك 1850043 سهم من اسهم شركة مجموعة العصر للاستثمار حيث اصبح رصيدها 1850043 سهم وبنسبة 18.500 من راس مال الشركة
10-05-2023	10-05-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Roze Sami Bader	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Roze Sami Bader